
STATION-Berlin STATION-Berlin
Impressive halls with surprising perspectives open up behind large portals 
once passed through by steam trains. A building previously used for sorting 
and processing parcels is now the site of one of the most exciting locations 
for trade fairs, congresses and corporate events. Situated at Potsdamer 
Platz, the former ”Dresdner Bahnhof“ provides 8 halls, 3 lofts, a showroom, 
symposium, roof terrace and other attractive rooms. A total of around 
23,000 m² is available for the realisation of creative concepts. As a Partner 
we support event planners and organisers with our entire service portfolio. 
We know the ins and outs of the location and are in a position to ensure the 
perfect technical realisation of events thanks to our expertise and flexibility 
as a service provider. 

Hinter großen Toren, durch die einst Dampfloks fuhren, öffnen sich imposante 
Hallen mit überraschenden Perspektiven. Wo früher Pakete umgeschlagen 
und abgefertigt wurden, befindet sich heute eine der spannendsten Locations 
für Messe- und Kongressveranstalter sowie für Corporate Events. Direkt am 
Potsdamer Platz bietet der ehemalige „Dresdner Bahnhof“ 8 Hallen sowie 3 
Lofts, Showroom, Symposium, Dachterrasse und weitere attraktive Räume. 
Insgesamt stehen rund 23.000 m² für die Realisierung kreativer Konzepte zur 
Verfügung. Als Partner stehen wir mit unserem gesamten Leistungsportfolio 
Event-Planern und Organisatoren zur Seite. Wir kennen die Location in allen 
relevanten Details genau und können als kompetenter und flexibler Dienst-
leister den technischen Part von Veranstaltungen perfekt realisieren. 



  �Location: STATION-Berlin
 

  �Events: Konferenzen, Kongresse, Ausstellungen, Messen,  
Gala-Veranstaltungen, Corporate Events

 
  �Kunde: STATION 10963 Berlin Veranstaltungen GmbH

 
  Niederlassung: Berlin 

 
  �Ansprechpartner: Benjamin Bessey

 
  �Gewerke: Audio, Lighting, Video, Conferencing, Staging, Rigging,  
Event-IT, Content Production

 
  �Besonderheiten: Kunden haben die Möglichkeit, die Venue per virtuellem 
Rundgang (3D-Tour) im Browser zu besuchen. Somit sind - unabhängig 
von Zeit und Ort - jederzeit virtuelle Vorbesichtigungen der Venue möglich.

  �Location: STATION-Berlin
 

  �Events: Conferences, Congresses, Exhibitions, Trade Fairs, Galas,  
Corporate Events

 
  �Client: STATION 10963 Berlin Veranstaltungen GmbH

 
  Branch office: Berlin 

 
  �Contact: Benjamin Bessey

 
  �Services: Audio, Lighting, Video, Conferencing, Staging, Rigging,  
Event IT, Content Production 

 
  �Special features: Clients have the opportunity to visit the venue by 
means of a virtual browser-based tour (3D tour). Therefore, virtual  
previews of the venue are possible, regardless of time and place. 

www.neumannmueller.com

  Erfahren Sie mehr online:   Learn more online:

https://station-berlin.neumannmueller.com/ https://station-berlin.neumannmueller.com/


